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Edelachtbaar College , 
 
Zoals u weet, is Sterck nooit voorstander geweest  van de manier waarop de weekmarkt 
momenteel in onze binnenstad is georganiseerd. Enerzijds zijn wij niet gelukkig met de huidige 
locatie . Die is onvoldoende toereikend om  vlotte aan- en afvoer en parkeren van de 
vrachtwagens te voorzien .  
 
Anderzijds is de uitstraling van de weekmarkt momenteel bijzonder beperkt en is het niet meer 
dan een gelimiteerd aantal kramen. Van commerciële  kruisbestuiving  en meerwaarde tussen 
de detailhandel in de straten en de huidige weekmarkt is dan ook geen sprake. Er is eerder 
sprake van overlast voor beide partijen en de bezoekers.  
 
In dat kader maken wij melding van een recent incident , toegelicht met  foto’s hieronder : 
De marktmeester wijst voor vrachtwagens een locatie aan en gaat daarna op vakantie zonder 
overdracht aan een collega. Zodoende staan er vrachtwagens geparkeerd voor de entree van 
winkels, waarbij de eigenaar van de vrachtwagen , wanneer hij daar op wordt aangesproken, zich 
beroept op toestemming van de marktmeester. Daarnaast zijn er geen borden, die aangeven wat 
wel en niet toegestaan is tijdens de weekmarkt. Als gevolg daarvan wordt er lustig op los gefietst 
met de fatbikes als bonus. Symptomatisch voor de overlast, die de ondernemers al jarenlang 
ondervinden. Escalatie valt niet uit te sluiten en ligt op de loer. 
 
Wij zijn van mening, dat zowel de marktkooplui als de ondernemers van de binnenstad als de 
bezoekers van de weekmarkt beter verdienen : Een locatie met goede aan- en afvoerroutes en 
met groeipotentie om veel meer dan nu het geval is in te zetten op kwaliteit , uitbreiding  
assortiment en wellicht ook streekgebonden producten.  
 
Het Sint Catharinaplein is volgens ons een bijzonder geschikte locatie, deels onder de bomen 
zoals in Breda, waar bijvoorbeeld ruimte zou kunnen worden gereserveerd voor uitserveren van 
versnaperingen en dranken. Uiteraard zijn wij bereid om constructief mee te denken.  
Wij vinden dit een urgente aangelegenheid en hopen op een spoedige reactie en dialoog 
hierover.  
   
Met hoogachting , 
 
Guido Kools 
Secretaris Sterck 
 
 
 
 



 
 

 



 


